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ВЪПРОС С ИСКАНЕ ЗА ПИСМЕН ОТГОВОР E-1862/07
внесен от Konstantin Dimitrov (PPE-DE)
към Комисията

Относно: Програмата "Европа по сателит"

В България програмата „Европа по сателит” се ползваше с интерес не само сред медиите, но 
също така сред деловите среди и, което е още по-важно, сред младите хора. Решението на 
Комисията да прехвърли излъчването й към нов сателит - шведския Сириус 2, което изисква 
значителни инвестиции от страна на потребителите в България, за да могат да продължат да 
гледат въпросната програма, лишава цялата югоизточна част на Европа от достъп до този 
полезен телевизионен канал. Същевременно, Европейската комисия излезе с изявление, в което 
се казва, че не се налагат никакви допълнителни инвестиции. Въпреки това, в-к New Europe 
твърди, че данъкоплатците ще трябва да плащат повече от преди, предвид средствата, 
необходими за възобновяване на излъчването.

Би ли обяснила Комисията защо милиони граждани бяха на практика лишени от услугата 
„Европа по сателит“?

Вярно ли е твърдението, че данъкоплатците от Югоизточна Европа ще трябва да плащат 
повече, за да гледат канала „Европа по сателит“?

Как и кога Европейската комисия възнамерява да възстанови излъчванията на въпросната 
сателитна програма?


